

The frustration of the people has not reached the level of revolt yet. So my friends, continue to inform your family, your neighbors, as the saying goes, "if You don't want people to know, then don't to do it, Point...", above all, now, the cemeteries are filling up, the hospitals are collapsing, the paramedics are barely working... in Quebec, more than 15,000 souls cannot evaporate like that, especially the innocent souls of our grandchildren, our ELDERS...

La frustration de la population n'a pas encore atteint le niveau de la révolte. Alors mes amis, continuez d'informer votre famille, vos voisins. Comme le dit le dicton, "Si vous ne voulez pas que les gens sachent, alors ne le faites pas, Point...", surtout, maintenant, les cimetières se remplissent, les hôpitaux s'effondrent, les ambulanciers travaillent à peine... au Québec, plus de 15 000 âmes ne peuvent pas s'évaporer comme ça, surtout les âme innocents de nos petits enfants, nos aînés...

FYI :

US : @DrEricDing, @JReinerMD

Qc: @lisa_jannatone, @DonaldVinh, @MeetJess, @BigMedicine, @JeanBottari,@boisclairameli1

ON : @DFisman, @nilikm, @ArielTroster, @KashPrime, @BogochIsaac, @FurnessColin, @birgitomo, @imgrund, @MarieSnyder27, Dr. Abdu Sharkawy,

B.C. : @PennyDaflos, @JenLeeCBC, @Protect_BC, @JillianHortonMD, @lenapatsa, @frozen, @VicLeungIDdoc

ALberta : @jvipondmd, @MerlinofCanada, @OrlaghOKelly1